
Bekymringstanker fra en forældre 
 
Jeg er mor til Emma der går i 1. klasse på Brønshøj Skole, og derfor også er tilknyttet Brønshøj 
Skoles Fritidsinstitution.  
Jeg er bekymret over den forestående trussel om omlægning fra fritidsinstitution til KKFO.  
Jeg er bekymret for, om det pædagogiske niveau bliver opretholdt.  
Jeg er bekymret for, om min datter kommer til at opholde sig fra 8-16 i de samme lokaler på skolen. 
Jeg er bekymret for, at hun og alle hendes kammerater ikke får det skifte de har nu, når de går 
gennem skolen og kommer ind i fritten, til et fantastisk pædagogisk team, som har tilrettelagt nogle 
pædagogiske aktiviteter, med afsæt i de pejlemærker som Københavns Kommune selv har 
udstukket for det pædagogiske arbejde med kommunens børn. 
Jeg er bekymret for, at hvis vi bliver til en KKFO, så er der kun én paragraf i folkeskoleloven som 
sætter rammerne for KKFO'en, og den siger absolut intet om garantien for det pædagogiske arbejde 
med vores børn. Jeg har ingen garanti for, at hverdagen i en KKFO løfter vores børn på det 
pædagogiske område. I en verden hvor der gennem årene bl.a. også er sparet på skole området, 
synes jeg det er yderst vigtig for vores børn, at de har mulighed og rum til at videreudvikle deres 
sociale- og kommunikative kompetencer, på den måde som de har, og ifølge kommunes 
pejlemærker også skal have, i fritidsinstitutionen. 
 
Jeg forstår udmærket godt at pengekassen ikke er uendelig stor, og derfor har jeg absolut heller ikke 
noget imod at betale mere, for at vores børn får det bedste alternativ til et godt sted at være efter 
skole. Ideelt vil det kunne løses ved at kommunen får lov til at hæve forældrebetalingen for de 
eksisterende tilbud.  
 
 
Med venlig hilsen 
Cecilie Pedersen, en bekymret forælder.   
 
 

 
 
 

Børne- og Undervisningsudvalget 2018-19 (2. samling)
BUU Alm.del -  Bilag 20

Offentligt


